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Globalistickí technokrati a Big Pharma páchajú ten najväčší podvod v dejinách sveta proti
najzraniteľnejšej časti spoločnosti – deťom.

V skutočnosti bol medzi zdravými deťmi, ktoré nemali žiadne už jestvujúce zdravotné problémy,
NULOVÝ počet úmrtí. Aj napriek tomu sú nútené nosiť v škole rúška a dokazovať svoj očkovací
status.

Nulová miera smrtnosti u zdravých detí
„Deti sú nádoby, do ktorých dospelí vylievajú svoj jed.“ (Salman Rushdie, Deti polnoci)

Tím výskumníkov z Univerzity Johnsa Hopkinsa nedávno ohlásil, že pri skúmaní skupiny asi 48 000
detí nezistili medzi zdravými deťmi ANI JEDNO úmrtie na covid. No zdravotníckym úradom po celom
svete je to jedno.

Dr. Marty Makary je odborník na medicínu a profesor Lekárskej fakulty, Bloombergovej školy
verejného zdravia a Careyho obchodnej fakulty na Univerzite Johnsa Hopkinsa.

Jeho výskumný tím „spolupracoval s neziskovou organizáciou FAIR Health na analýze približne
48 000 detí do 18 rokov, ktoré boli diagnostikované s covidom, v dátach zdravotného poistenia od
apríla do augusta 2020.

Po preskúmaní komplexných údajov tisícok detí zistil tím „nulovú mieru smrtnosti u detí, ktoré
predtým nemali existujúce stavy, napríklad leukémiu“.

Makary hovorí, že na vnucovanie vakcíny na covid deťom sa stále používajú veľmi „chabé dôkazy“.
Ako uviedol pre Wall Street Journal, dôsledky výskumu jeho tímu sú nesmierne.

„Ak náš výskum platí, potom má závažné dôsledky pre zdravé deti a to, či potrebujú dve dávky
vakcíny,“ hovorí.

Napokon, „Národná vzdelávacia asociácia diskutovala o tom, či naliehať na školy, aby pred fyzickým
návratom detí do škôl vyžadovali očkovanie. Ako môžu oni, či ktokoľvek ďalší, diskutovať o probléme,
keď nemajú tie správne údaje?“

Úmrtia na covid boli umelo nafúknuté
Makaryho otázka je pochopiteľná, ale aj aktuálna. Podľa Makaryho sa nafúknuté počty úmrtí na covid
naďalej upravujú a „revidujú smerom nadol“.

No namiesto toho, aby vlády bojovali proti nedôvere v inštitúcie vedeckými dátami a diskusiou, podľa
Makaryho sa transparentnosti a dôslednému skúmaniu vyhýbajú.
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Nedávno skritizoval americkú CDC, že „nadhodnocuje počty hospitalizácií a úmrtí na covid
a nezamýšľa sa nad tým, či by nestačila jedna dávka“. Podľa neho je tento problém systémový.

Makary tiež uvádza, že „desivé množstvo vládnych a súkromných postupov“ týkajúcich sa očkovania
detí je závislé na jednom spornom zdroji údajov. CDC tvrdí, že podľa jeho záznamov zomrelo
s diagnózou covid 335 detí vo veku do 18 rokov.

Makary však poukazuje na to, že „CDC, ktoré má 21 000 zamestnancov, neskúmalo každé úmrtie,
aby zistilo, či ho spôsobil covid, alebo či sa s ním spájal aj nejaký predtým už jestvujúci zdravotný
problém.

„Poradný výbor CDC pre očkovacie postupy v máji rozhodol, že prínosy dvojdávkového očkovania
u všetkých detí od 12 do 15 rokov prevyšujú riziká,“ poznamenáva Makary.

„Napísal som stovky odborných zdravotných štúdií a nenapadá mi žiadny redaktor časopisu, ktorý by
akceptoval tvrdenie, že 335 úmrtí nastalo v dôsledku nejakého vírusu, bez údajov naznačujúcich, či
bol ten vírus náhodný alebo kauzálny a bez analýzy relevantných rizikových faktorov, ako je obezita.“

Podľa Makaryho CDC šírením „chabého“ tvrdenia bez dostatočného výskumu či transperentnosti
pohŕda normami lekárskeho výkumu. A nejde o ojedinelý incident. Objasňuje, že je to súčasťou
modelu.

Úrady strašia a zavádzajú
Riaditeľka CDC Rochelle Walenskyová tvrdí, že ak bude zaočkovaných milión adolescentov, dá sa za
štyri mesiace predísť 200 hospitalizáciám detí a jednému úmrtiu.

Makary o tom nie je presvedčený. Hovorí, že „hlásenie agentúry pre hospitalizáciu detí na covid, ako
aj pre počty úmrtí na webovej stránke nerozlišuje, či je dieťa hospitalizované na covid, alebo
s covidom.“

Toto je problém, pretože medzi oboma týmito kategóriami pacientov je očividný rozdiel.

Nemocnice často rutinne testujú pacientov na covid, a to aj vtedy, keď nič nenaznačuje, že sú
vírusom infikovaní. Makary však hovorí, že podľa Wallenskyovej metriky „by bolo ako „covidová
hospitalizácia“ započítané každé asymptomatické dieťa, ktoré bude pozitívne testované po páde
z bicykla.

Podľa Makaryho sa týmto nedôveryhodné nahlasovanie CDC nekončí. Dodáva, že: „CDC možno tiež
podhodnocuje údaje o komplikáciách, spojených s vakcínami.“

Svoju analýzu rizík a prínosov pre zaočkovanie všetkých detí zakladá CDC na mierach komplikácií,
nahlasovaných zo Systému nahlasovania nežiaducich účinkov po očkovaní (VAERS).

Makary však argumentuje, že táto databáza pozostáva zo samonahlasovaných, nespracovaných
údajov, ktoré sú „neverifikované a nežiaduce udalosti pravdepodobne podhodnocujú“.

Záver
Toto všetko je len špička ľadovca chýb v údajoch a analýze CDC, hovorí výskumník. Podľa Makaryho
CDC do dnešného dňa stále nedokumentuje denné nové hospitalizácie na ochorenie covid.
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Namiesto nich nahlasuje nafúknutú mieru hospitalizácií u akéhokoľvek pacienta, ktorý je pozitívne
testovaný na vírus. A hoci úrady tlačia do očkovania, podľa Makaryho sa zdá, že absolútne nemajú
záujem zisťovať miery prirodzenej imunity.

Takže, ak bude na vás najbližšie z televíznych obrazoviek civieť nejaká „galakticky špičková“
pediatrička typu Prokopová a presviedčať vás o nevyhnutnosti očkovať deti proti covidu, tak vedzte,
že varí z vody a argumenty si doslova cucá z prsta.


